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Kachovskou vodní elektrárnu nevyhodil do povětří
nikdo
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Sergej Černyšev

Právě teď se všichni navzájem obviňují ze sabotáže. Skutečnost je
však mnohem jednodušší.

 Pokusím se to vysvětlit srozumitelně.

 
Ukrajinský energetický systém je postaven tak, že hlavní výrobu
produkují jaderné elektrárny. Manévrovací výrobní kapacitu tvoří
tepelné elektrárny. Které jsou na Ukrajině z velké části mimo provoz.
Ukrajinská energetika neměla jinou možnost než využít jako
manévrovací výrobní zařízení kaskádu vodních elektráren na
Dněpru. Ty původně nebyly k tomuto účelu navrženy.

 
V souladu s tím je s frekvencí jednou denně průtok vody buď
zablokován, nebo je přepad na svém maximu. Kachovská vodní
elektrárna se těchto cyklů neúčastnila.

 
Víme, že každá přehrada je dynamický systém. Deformuje se při
změně hladiny vody v nádrži. Upravuje se o teplotní koeficient, ale to
je poměrně malý faktor. Přesto k tomu přispěl.

 
V souladu s tím byla hráz Kachovky, původně poškozená
ostřelováním, po značnou dobu ovlivňována kolísáním vodní hladiny.
Nakonec se při další deformaci prostě prolomila. Není divu, že se
prolomila v noci po další večerní generaci na kaskádě.
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Hukot, který obyvatelé mylně považovali za výbuch, nebyl ničím
jiným než duněním lámajícího se betonu a trhající se výztuže. To, co
zaznamenaly seismické stanice, nebylo nic jiného než pád zbytků
hráze a první vody z velké výšky. Náraz byl mnohem větší než
jakýkoli dopad způsobený výbuchem.

 Při absenci technického vzdělání však zaměstnancům nezbývalo nic
jiného než začít „vycucávat“ verzi sabotáže a výbuchu. Ačkoli ani
sabotážní četa nemohla přinést dostatek výbušnin, ani ruští sapéři
nemohli přinést dostatek a nepozorovaně vrtat a odstřelovat, aniž by
si toho někdo všiml.

Výbušniny tam prostě nelze umístit. Musí se pro ně vyvrtat díry, aby
mohly rozervat takovou vrstvu. V každém případě by však hukot a
záblesk výbuchu byly nepředstavitelné.

 To je vysvětlení.

Neučte fyziku! To je věda zlobných barbarů. Dojde nejen k mnoha
zázrakům, ale i k mnoha sabotážím, kterých se dopouštějí
neviditelné síly. A to proto, že za komunistického režimu kněží
přehradu neposvětili. To by bylo +100 % síly.
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Dodatek z jednoho komentáře: Šetřením se to zjistí. Je třeba si také
uvědomit, že podle mnoha zpráv hladina vody v nádrži Kachovka
krátce před protržením hráze stoupla ze 14 na 17,5 metru. To je o 3
metry více, než je obvyklé.
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